
Protokół Nr 66/20
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego

w dniu 27 lutego 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowi e
przy pl. Piastowskim 2 w Wołowi e, w godz. 12:00 - 12:55.

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Janusz Dziarski - przewodniczący Zarządu
2) Jarosław Iskra - członek Zarządu
3) Kamil Jeżyna - członek Zarządu
4) Zbigniew Posacki - członek Zarządu
5) Józef Szumilas - członek Zarządu

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- p. Beata Sadowska - Skarbnik Powiatu,
- p. Andrzej Nejman - Sekretarz Powiatu,
- p. Katarzyna Jankowska - Kierownik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Dróg,
- p. Katarzyna Uran - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych.

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Starosta, witając uczestników spotkania.
Następnie przedstawił porządek posiedzenia.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.
3. Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego}
4. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Wołowskiego w sprawie

zmiany budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok.
5. Omówienie powołania wicedyrektora w Liceum Ogólnokształcącym im. M. Kopernika

w Wołowi e (omówienie kosztów).
6. Omówienie aktualnych prac i działań komisji konsultacyjnej powołanej w sprawie

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Powiatu Wołowskiego.
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjecie proponowanego porządku posiedzenia.

P. Starosta zwrócił się z prośbą o rozszerzenie porządku posiedzenia w sprawie rozpatrzenia
oraz podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.

Zarząd 5 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących sie
przyjął proponowany porządek posiedzenia wraz z rozszerzeniem.

Ad.3 Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego}.

P. Skarbnik przedstawiła projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.
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Zarząd 5 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
sie podjął uchwałe w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansovvej na 2020 rok.

Ad. 4 Rozpatrzenie projektu oraz podjecie uchwały Zarządu Powiatu Wołowskiego
w sprawie zmiany budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok.

P. Skarbnik: Rozwiązuje się rezerwę celową na inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości
6.000,00 zł, z przeznaczeniem na koszty koordynowania projektem w zakresie zadania
inwestycyjnego pn.: "Śladami św. Jadwigi Śląskiej w Krainie Łęgów Odrzańskich" (rozdział
92195).
Rozwiązuje się rezerwę ogólną w wysokości 30.400,00 zł, w tym:
- 3.500,00 zł, na odstrzał dzików w powiecie wołowskim (rozdział 01095),
- 20.000,00 zł, na cele promocji w związku z konsultacjami powiatowymi w sprawie pozostania
gminy Wińsko w powiecie wołowskim (rozdział 75075),
- 6.900,00 zł, na realizację przez Powiatowe Centrum Edukacji i Pomocy Psychologiczno-
Pedagogicznej w Wołowie projektu seminarium polsko-niemieckiego .Fototerapia -
nowoczesna metoda psychoedukacyjna w Polsce i w Niemczech" (rozdział 80195).
Na podstawie zawartego aneksu do porozumienia nr DSDiK/26/17 w sprawie powierzenia
zadań letniego i zimowego utrzymania dróg wojewódzkich, w związku z komunikatem Prezesa
Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie średniorocznego wskaźnika cent towarów i usług
konsumpcyjnych, dokonuje się zwiększenia planowanej dotacji w wysokości 10.663,00 zł, z
przeznaczeniem na realizację w/w zadań.
Na podstawie pisma nr: FB-BP.3111.21.2020.EC Wojewody Dolnośląskiego z dnia 19 lutego
2020 r., w związku z decyzją Ministra Finansów MF/FS7.4143.3.5.2020.MF182, w rozdziale
75411 - Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dokonuje się zwiększenia
planowanych dochodów i wydatków o 15.522,00 zł, tytułem dotacji celowej na zadania
zlecone z zakresu administracji rządowej z przeznaczeniem na sfinansowanie dwóch
przedsięwzięć" Wzmocnienie motywacyjnego systemu uposażeń funkcjonariuszy" i
"Zwiększenie konkurencyjności wynagrodzeń pracowników cywilnych".
W rozdziale 90095 pozostała działalność w zakresie gospodarki komunalnej i ochrony
środowiska przesuwa się środki w wysokości 3.000,00 zł, z budżetu Starostwa Powiatowego
do budżetu Zespołu Placówek Resocjalizacyjnego w Brzegu Dolnym z przeznaczeniem na
realizację programu o charakterze profilaktyczno-ekologicznym realizowanym w formie
wyjazdów młodzieży w/w jednostki do schroniska Tara w Piskorzynie. Dodała iż corocznie
Zarząd wyraża zgodę na realizowanie tego programu przez tę jednostkę.

P. Z. Posacki zapytał, skąd wynika koszt realizacji projektu przez PCEiPPP. Taki projekt, który
jest projektem miękkim, może być realizowany własnymi siłami i koordynowany przez
pracowników Starostwa.

P. Sekretarz odparł, że wiąże się z to z wyszkoleniem osoby, zatrudnieniem bądź znalezieniem
wolontariusza.

P. Posacki wskazał, że Starostwo realizowało takie projekty, więc są pracownicy mający
doświadczenie.

P. K. Jeżyna zapytał o kwotę 3.500 zł przeznaczoną na odstrzał dzików.

P. Skarbnik poinformowała, iż Pani Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska wystąpiła o
dotację do Wojewody Dolnośląskiego w tym zakresie.

P. K. Jeżyna zapytał jaki podmiot będzie realizował to zadanie i jaka będzie forma zapłaty?
Czy będzie to forma ryczałtu?

P. Starosta Janusz Dziarski, stwierdził że nie ma takiej formy jak ryczałt. Dodał, iż z relacji Pani
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska wynika, iż jeden z zainteresowanych wycofał się i
obecnie prowadzi rozmowy z Kołem Łowieckim "Rokita" w Brzegu Dolnym. Wspomniane koło
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łowieckie operuje na terenie, gdzie występuje problem z dzikami. Dodał, iż nie ma jeszcze
porozumienia w tej sprawie, a nie jest to łatwy temat zwłaszcza z uwagi na bezpieczeństwo
mieszkańców w trakcie odstrzałów. Wskazał, iż istotne jest to by wykonywali to ludzie, którzy
znają ten teren.

K. Jeżyna zapytał, czego pochodną jest ta kwota?

P. Skarbnik stwierdziła, iż P. Kierownik A. Rygielska zrobiła rozpoznanie w kosztach w innych
powiatach. Wstępnie określiła tę kwotę. Kwota jest zabezpieczona w budżecie, nadto dodała
iż kalkulacje jeszcze będą wykonane.

P. Starosta Janusz Dziarski dodał, iż jest to specyficzny rodzaj wydatków.

P. Skarbnik stwierdziła, iż jest to szacunkowa kwota.

P. Kamil Jeżyna zapytał w związku z 20.000 zł na cele promocji w związku z konsultacjami
powiatowymi, w jaki sposób jest planowane rozdysponowanie środków, na jakie działania?

P. Sekretarz odpowiedział, że kwota będzie przeznaczona na plakaty, druk kopert, druk listów
p. Starosty, druk kart konsultacyjnych, ogłoszenie w gazetach, koszty osobowe.

P. Zbigniew Posacki zapytał, czy plakat był opracowany przez grafika.

P. Sekretarz odpowiedział, że plakat był amatorski.

P. Zbigniew Posacki wskazał, że lepiej byłoby zatrudnić do tego grafika.

P. Kamil Jeżyna zapytał, czy w związku z pojawieniem się informacji w .Panoramle Brzegu
Dolnego", czy są ponoszone za to jakieś koszty?

P. Wicestarosta odpowiedział, że nie. ,,Panorama"jest bezpłatna.

P. Kamil Jeżyna odparł, że nie ukrywa swojego zaskoczenia grafiką plakatu.

P. Sekretarz odpowiedział, że zadaniem plakatu nie jest przekonanie społeczeństwa, tylko
zwrócenie uwagi na dany temat. Zgodnie ze wszystkimi badaniami, 1 proc. społeczeństwa
udaje się przekonać treścią plakatu co do istoty sprawy.

Do posiedzenia dołączyła p. Katarzyna Jankowska.

P. Zbigniew Posacki zapytał o cel wydawania 6.000 zł na koordynację projektu?

P. Katarzyna Jankowska odpowiedziała, że jest to koordynacja i zarządzanie całym projektem
oraz monitorowanie wszystkich zadań. W tym jest wykonywanie wszelkiej dokumentacji,
logotypy itp., ulotki, aplikacja mobilna, którą trzeba wdrożyć, później także prawdopodobnie
wersja na komputery i tablety. P. K. Jankowska odczytała wszystkie przewidziane w projekcie
zadania. Realizacją będzie zajmowała się fundacja z terenu powiatu.

P. Kamil Jeżyna poprosił aby na przyszłość zamieszczać bardziej szczegółowe informacje na
temat planowanych wydatków.

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do glosowania.

Zarząd 3 głosami za przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących sie
podjął uchwałę w sprawie zmiany budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok.
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Ad. 5 Omówienie powołania wicedyrektora w Liceum Ogólnokształcącym im. M.
Kopernika w Wołowi e (omówienie kosztów).

Do posiedzenia Zarządu dołączyła p. Katarzyna Uran.

P. Katarzyna Uran omówiła temat powołania wicedyrektora w Liceum Ogólnokształcącym im.
M. Kopernika w Wołowie. Skutek finansowy to ok. 32.000 zł do końca roku.

P. Józef Szumilas zapytał, czy rekomendowana osoba ma skończone studia z organizacji
i zarządzania oświatą?

P. Katarzyna Uran odpowiedziała, że tak.

P. Kamil Jeżyna dodał, że głównym celem jest powołanie wicedyrektora. Prawdopodob1ie w
2019 r. była powoływana osoba upoważniona do zastępowania dyrektora w przypadku
nieobecności.

P. Katarzyna Uran odpowiedziała, że ta osoba się dwukrotnie zmieniała.

P. Kamil Jeżyna zapytał, dlaczego zmieniamy formę i powołujemy wicedyrektora?

P. Katarzyna Uran odpowiedziała, że p. Dyrektor ma kilka argumentów. Nieobecności p.
Dyrektor są spowodowane długotrwałą chorobą i wyjazdem do sanatorium. W 2021 r. kończy
się kadencja p. Dyrektor i zamierza ona przejść na emeryturę. Rekomendowana p. Katarzyna
Łuczak będzie się wdrażać do pełnego zastępowania p. Dyrektor.

P. J. Szumilas wskazał, że w jego opinii poniesienie tych kosztów wobec licznych nieobecności
p. Dyrektor jest zasadne.

P. Starosta zapytał, czy Zarząd wyraża zgodę na powołanie wicedyrektora.

Zarząd 4 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wtrzymujących sie
wyraził zgodę na powołanie p. Katarzyny Łuczak na stanowisko wicedyrektora LO im.
M. Kopernika w Wołowie.

P. Skarbnik zapytała na jaki okres będzie obowiązywać powołanie wicedyrektora?

P. Katarzyna Uran odpowiedziała, że od 1 marca na czas nieokreślony.

P. Katarzyna Uran odpuściła posiedzenie Zarządu.

Ad. 6 Omówienie aktualnych prac i działań komisji konsultacyjnej powołanej w sprawie
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Powiatu Wołowskiego.

P. Sekretarz przedstawił kartę konsultacyjną. Była zaakceptowana przez inspektora ds.
RODO. Jest prosta i przejrzysta.

P. Zbigniew Posacki opuścił posiedzenie Zarządu.

P. Kamil Jeżyna zaznaczył uwagę co do treści karty konsultacyjnej, że na dole karty powinna
znaleźć się adnotacja, taka jak jest w kodeksie wyborczym, co rozumiemy przez znak ,X' (dwie
przecinające się linie).

P. Sekretarz odpowiedział, że konsultacje nie podlegają przepisom kodeksu wyborczego.

P. Kamil Jeżyna zaproponował, żeby zamieścić tę adnotację w instrukcji dla komisji, która
będzie liczyła głosy.
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P. Sekretarz odpowiedział, że jest to słuszna uwaga.

Zarząd 4 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących sie
przyjął projekt kart do głosowania.

Głos zabrał P. Sekretarz. Kolejną ważną sprawą jest kalendarz. do 13 marca są prowadzone
konsultacje. 14 i 15 marca zbiera się komisja do liczenia głosów. W poniedziałek 16 marca
wyniki zostaną przedstawione Zarządowi Powiatu. Zarząd zbierze się 17 marca celem
podjęcia uchwały i przedstawienia wyników Radzie Powiatu.

P. Starosta zapytał czy można zwołać Zarząd na 16 marca w godzinach popołudniowych.

P. Sekretarz wyraził zgodę. Jest propozycja aby 20 marca zwołać Sesję nadzwyczajną
w Głębowicach, aby zaprosić gości i przekonać społeczeństwo. Jest szansa, aby zaprosić
również parlamentarzystów. P. Sekretarz zapytał czy jest zgoda na tak skonstruowany
kalendarz działań?

P. Starosta odpowiedział, że wstępnie jest zaakceptowany.

Ad. 7 Sprawy różne.

P. Kamil Jeżyna złożył wniosek formalny o udostępnienie treści porozumienia zawartego
między Powiatem Wołowskim a Gminą Brzeg Dolny w sprawie przekazania kompetencji
prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego i sprzedaży nieruchomości.

Ad. 8 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant:
Marta Wabiszczewicz-Krawczuk
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Członkowie:
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Józef Szumilas
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